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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Szüksége van-e az országnak egészséges életmódra nevelt ifjúságra?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszter úrhoz. Kérem kérdésem írásban
történő megválaszolását .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kapcsolódó módosító javaslatot nyújtottam be a Magyar Köztársaság 2004 . évi költségvetéséről és az
államháztartás 3 éves kereteiről szóló T/5601 számú törvényjavaslatának a 917 . számú módosító
javaslatához a sporttal kapcsolatos állami feladatok finanszírozását szolgáló előirányzatok plusz 10
millió forinttal történő támogatása ügyében .
A támogatás emelését az OSC Sportegyesület támogatására igényelte volna a szakma . Sajnos a
kormánytöbbség ezt nem értékelte elég fontosnak, ezért indítványomat nem szavazta meg a
Parlamentben .
Akkor, amikor a magyar lakosság egészségügyi helyzete már a kritikus szint alá süllyedt, akkor
amikor a fiatalok a káros szenvedélyekben lelik örömüket, a sport és az egészséges mozgás helyett
szakmai vélemények szerint soha nem látott mértékben szükség lenne az egészségfejlesztés
szakembereinek gyakorlati és elméleti képzésére .
Ezt a képzést a pénzügyileg komoly problémákkal küzdő Semmelweis Egyetemnek kell megoldania .
Ennek fejlesztésére az intézmény már nem rendelkezik megfelelő pénzügyi bázissal .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért érzi úgy a kormány, hogy a gyermekeknek és a felnőtteknek ma már nincs szükségük megfelelő
egészségfejlesztési szakemberekre?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy ez a költségvetésben jelentéktelennek számító, de a szakmának
szinte a megmaradását jelentő 10 millió forint eljuthasson a hosszú távon komoly eredményeket
produkáló képzés célzottaihoz?

Várom megtisztelő válaszát
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